
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van woensdag 27 september 2023 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Herman, Michael, Nanna, Albert, Sjir, Harry (verslag) 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Jeroen: 

- Het reglement, waarop de selecGe van de Europacup deelnemers wordt gebaseerd, moet 
worden aangepast. Het voorstel is dat de Veldwerkcommissie uiterlijk in de 1e week van 
december met een voorstel komt welke door het bestuur zal worden besproken.  

- Neemt de taak van Nicole Gjdelijk over. Ondertussen wordt er naar een opvolger gezocht. 
Jeroen schrijL een bericht over het terugtreden van Nicole en het zoeken naar een opvolger. 
Albert zorgt voor plaatsing op de website. Jeroen zal zich in ieder geval snel met ZooEasy aan 
de slag gaan. 

- Richard van de Lek is toegevoegd als lid bij de commissie Fokkerij en gezondheid. 
- De website is te staGsch; de Vizsla Varia is nog niet uitgekomen. Dat baart zorgen. N.a.v. deze 

opmerking ontstaat er discussie over de communicaGe van de vereniging. Deze gaat deels 
over het niet of te laat aanleveren van copy, deels over het “niet swingen” van de website, 
deels over het gebruik van andere kanalen zoals Instagram en facebook. Er wordt 
afgesproken om de mediagroep (dat zijn onze specialisten op dit gebied) te vragen naar een 
communicaGeplan. Centrale vraag: “Wat is de boodschap en elke kanalen kunnen we op elke 
manier effecGef inze0en?” Albert zet dit door naar de mediagroep. 

- De fokcommissie zal door Jeroen gevraagd worden naar de RvB-bijeenkomst over de 
Normenmatrix te gaan. 

- Het DB heeL gesproken met Erna en Huub over de toekenning van een dekking waarover 
onduidelijkheid is ontstaan in relaGe tot het reglement. Er vindt een uitgebreide discussie 
plaats over de interpretaGe van ons reglement. EssenGe daarbij zijn de arGkelen 6.1 en 6.2.  
Is 6.1 “slechts” de inleiding naar 6.2 of is 6.1 een op zichzelf staande regel. Uiteindelijk wordt 
besloten de dekking, gebaseerd op 6.1, toe te staan, maar aan de ALV voor te leggen of en 
hoe het reglement moet worden aangepast zodat het niet op verschillende manieren kan 
worden geïnterpreteerd. Jeroen zal e.e.a. kortsluiten met de diverse betrokkenen. 

- Herman zet bij de uitnodiging naar de deelnemers van apporteer en zeetwerk een bericht 
over het gebruik van de juiste halsband. Dit wordt geplaatst op de website. 

Harry: 
VakanGe in oktober. Er wordt afgesproken om digitaal te vergaderen. Harry zal kijken of hij daardoor 
mee kan vergaderen. Nanna is bereid om in geval van nood te notuleren. 
 
3. Ingekomen stukken.  
- Er zijn geen opmerkingen over de ingekomen stukken vanuit de Raad van Beheer die door de 
secretaris zijn doorgestuurd. 
 
4. Verslag bestuur 26-7-23. 
Verslag wordt goedgekeurd en kan op door Albert op de website worden geplaatst. 
      
5. Rondje langs de velden. Gaat door naar de volgende vergadering. 
 
6. Beleids(invoerings)plan. 
a. Het plan is geschreven door Jeroen en besproken met Sjirr en Harry. Het bestuur stemt in met het 
plan, maar vraagt om nog enkele (kleine) aanpassingen. 

- De Gtel wordt aangepast naar concept beleids- en invoeringsplan. Pas na instemming door de 
ALV wordt het plan definiGef. 



- Op pagina 6 wordt beschreven dat “de Vizsla’s met de juiste genen opgenomen worden in de 
genenpool”. Zoals dit beschreven staat past het niet in het doel van deze dag, nl. 
laagdrempelig en gezellig. Jeroen en Harry passen dit aan. 

- Er wordt een aanvulling door Jeroen en Harry geschreven over het bekijken en mogelijk 
aanpassen van diverse reglementen. 

- Hier en daar staan er typfouten. De bestuursleden mailen hun verbetervoorstellen naar 
Harry. Deze past de tekst dan aan. 

Een van de leden had aangegeven mee te willen kijken naar het conceptplan en zijn bevindingen 
weer te geven. Het bestuur besluit van dit aanbod geen gebruik te maken. 
 
b. Op 25 november is de BALV. De uitnodiging moet z.s.m. naar de leden. Jeroen zal dit opnemen in 
zijn nieuwsbrief. Het plan zelf volgt dan later. De vergaderruimte is door Albert gereserveerd vanaf 
13.00 uur.  
 
7. Fokkerij en Gezondheid.  
a. De commissie heeL ons de uitslag van de afgenomen enquête doen toekomen. In de conclusie van 
de commissie staat o.a. dat een regelmaGge herhaling van een dergelijke enquête, trends zou kunnen 
signaleren en dat zou uiteindelijk fokkers kunnen helpen bij de keuze van hun fokmateriaal. 
Dit punt is niet besproken. 
b. b. Daarnaast heeL de commissie overleg gehad met Paul Mandigers (mede-onderzoeker van een 
internaGonaal onderzoek naar epilepsie). De kern hierbij is als volgt:  
1) Zoveel mogelijk eigenaren met vizsla's (draadhaar en korthaar) met epilepsie opsporen en vragen 
om bij te dragen aan dit onderzoek. 
2) Monsters te verzamelen van controle-honden. 
3) Een financiële bijdrage te leveren. 
Het bestuur staat posiGef t.o.v. dit voorstel maar wil wel weten over hoeveel honden het gaat. Het 
maximale bedrag dat hieraan gespendeerd kan worden is 350,- euro.  
Jeroen vraagt Lucia een stukje te schrijven over het onderzoek naar epilepsie. Dit wordt vervolgens 
door Albert op de website en in de komende nieuwsbrief geplaatst. De leden kunnen zich vervolgens 
aanmelden om mee te doen aan dit onderzoek. 
Jeroen vraagt aan Lucia om aan Paul te vragen aan hoeveel controle-dieren hij denkt.  
 
8. Keuren nakomelingen. Gaat door naar de volgende vergadering. 
 
9. Europacup 
a. Europacup 2024 selecGecriteria, Gjdplanning i.v.m. ALV. Michael zal met de Veldwerkcommissie een 
voorstel uitwerken. Als dit gereed is zal Jeroen aanschuiven om dit voorstel te bespreken. Streven is 
om dit begin december te laten plaatsvinden. 
b. Willen/kunnen wij de Europacup in 2025 kan organiseren. Antwoord: de intenGe om dit te 
organiseren is er, met dien verstande dat de opdracht nog kan worden teruggegeven. Dit laatste 
graag zwart op wit uitwerken. 
 
10. Planning 2024.  
KCM: Heteren 2 juni 
JBT: Waltakke op 7 april en 14 september  
Albert zet data op de agenda van de website. 
 
11. Rondvraag 
Herman:  

- Mogen gecastreerde reuen toegelaten worden op een SJP of MAP? Antwoord: nee. Mede 
omdat deze ook gebruikt worden voor selecGe voor de fok. (ORWEJA geeL rasverenigingen 



deze mogelijkheid, mits voorafgaand aan de opening van de inschrijvingen dit kenbaar is 
gemaakt.) 

- Hoe staan we tegenover het organiseren van een Orweja KAP of TAP (koppel 
apporteerproef of Team apporteerproef)? Antwoord: leuk! Doen. 

- Graag uitspraak over de volgende stelling: Reglementen altijd via de ALV, indien het 
niet via de ALV moet/hoeft dan geen reglement noemen. Antwoord: bevestigend. 

Albert: 
Wil de verenging de eenmalige kosten (363,- incl. BTW) voor het ontwerpen van borduurwerk van het 
logo ivm kleding Europacup, op zich wil nemen? Antwoord: nee! 
 
Afsprakenlijst 27-9-23 
Jeroen: schrijL een bericht over het terugtreden van Nicole, met ZooEasy aan de slag, fokcommissie 
vragen naar de RvB-bijeenkomst over de Normenmatrix te gaan, contact met de diverse betrokkenen 
over besluit dekking in relaGe tot het reglement, Lucia vragen een stukje te schrijven over het 
onderzoek naar epilepsie, schrijven nieuwsbrief. 
Jeroen en Harry: aanpassen beleids- en invoeringsplan. 
Allen: doorgeven van tekstwijzigingen beleids- en invoeringsplan aan Harry. 
Albert: mediagroep vragen naar een communicaGeplan, verslag bestuur 26-7-23 op de website, tekst 
terugtreden Nicole op de website. 
Michael: voorstel aanpassen reglement selecGecriteria deelname Europacup.  
Herman: uitwerken van het organiseren van een Orweja KAP of TAP. 
Harry: zal kijken of hij mee kan vergaderen in oktober. 
 
Afsprakenlijst 26-7-23 
- Herman: JBT-regelement aanpassen samen met Huub,  
- Albert: upgrade van de website.  
- Nanna: kunnen we mensen langer “vasthouden” Gjdens KMC. 
 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiGeve intenGe organisaGe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
 
 
 
 


